
P R O T O K Ó Ł  Nr VIII/09 
z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawski e 

z/s w Mszanowie  
odbytej w dniu 25 sierpnia 2009r.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara o godz.1000 otworzył XXXVI Sesję i 
po powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Sesja odbywała się w sali narad Gminnego Centrum Kultury w Mszanowie i trwała do 
godz. 1240. 
  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Nieobecni: Bogdan Król, Halina Wolska i Bronisław Suszyński 
 
Po zamknięciu obrad, radni i sołtysi udali się do Radomna w celu zapoznania się z 
przebiegiem budowy szkoły i świetlicy. 
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Roman Trąpczyński  
- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku 
Ryszard Kłosowski 
- Skarbnik Gminy Ewa ŚpiŜewska  
- Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i 
Ochrony Środowiska Marek Arentowicz  
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska 
- W zastępstwie  Dyrektora Gminnego Zespołu Oświaty Anna Lenckowska 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewelina Tuchalska 
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski 
- Komendant Gminny Ochotniczych StraŜy PoŜarnych Janusz Łupaczewski 
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego Przy Urzędzie Gminy Mieczysław Wojtaszko 
- sołtysi wymienieni w załączniku nr 2 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji. 
4. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
5. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Zapytania i wnioski. 
7. Informacja Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg na temat remontu wiaduktu w 

Radomnie i drogi Łąki - Iława oraz realizacji wniosków zgłoszonych na wspólnym 
posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca br.  

8. Informacja Dyrektora Gminnego Zespołu Oświaty o przygotowaniach do roku 
szkolnego 2009/2010. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w miejscowości Pacółtowo, gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
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10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 
Przebieg obrad: 
 
Ad 1 
Otwarcie nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 2 
Na sekretarza obrad powołano radnego Zbigniewa Wiśniewskiego. 
 
 
Ad 3 
Przyjęcie protokołu z obrad XXXV Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara poprosił sekretarza obrad XXXV Sesji o 
przedstawienie informacji o protokole. 
 
Pan Alfons Moczadło  stwierdził, iŜ zapoznał się z protokołem z poprzedniej Sesji, jego 
treść odzwierciedla przebieg obrad i wnioskował o przyjęcie.  
 
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z obrad XXXV Sesji.  
 
 
Ad 4 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Zmian nie zgłoszono. 
 
 
Ad 5 
Wójt przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym: 
- 23 lipca, Wójt brał udział w spotkaniu z okazji Dnia Policjanta i 90 rocznicy powstania 
policji w Polsce, 
- 24 lipca, Wójt wspólnie ze Starostą i radnymi z Jamielnika, uzgadniali budowę chodnika, 
od gminnej drogi do kościoła. Koszty poniesie gmina wspólnie ze Starostwem 
Powiatowym. PrzybliŜony koszt około 18 tys.zł.   
- 25 lipca, Z-ca Wójta uczestniczyła w festynie w Chroślu, 
- 29 lipca, w Urzędzie Marszałkowskim, gmina złoŜyła 3 wnioski na dofinansowanie w 2010 
roku II etapu budowy kanalizacji w Mszanowie, budowy sieci wodociągowej na terenach 
rekreacyjnych w Lekartach oraz zakupu samochodu (śmieciarki), zgodnie z uchwałami 
podjętymi na poprzedniej Sesji. W tym dniu Wójt dokonywał uzgodnień w Kuratorium 
Oświaty w Olsztynie, dotyczących oświaty w gminie. 
- 3 sierpnia, w Zespole Szkół w Jamielniku odbyło się spotkanie z nauczycielami  w 
sprawie przygotowania szkoły do nowego roku szkolnego, 
- 4 sierpnia, Wójt brał udział w posiedzeniu Zarządu Ludowych Zespołów Sportowych, 
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omawiano przygotowania do rundy jesiennej rozgrywek, 2 druŜyny grają w „A” klasie i dwie 
w „B” klasie.  
- 5 sierpnia Wójt brał udział w posiedzeniu Zarządu Komitetu Rozbudowy Szpitala w 
Nowym Mieście Lubawskim, Wójt poinformował, Ŝe 5 września w ramach Dni 
Przedsiębiorczości, działaczom i załoŜycielom Komitetu zostaną wręczone pamiątkowe 
statuetki z okazji 20 lecia działalności. 
-12 sierpnia, odbyło się posiedzenie Związku Gmin Ostródzko-Iławskich „Czyste 
Środowisko” w Ostródzie. RozwaŜana była sprawa rozbudowy składowiska. 
- 13 sierpnia, Wójt brał udział w posiedzeniu Regionalnej Grupy Działania. Posiedzenie 
odbyło się w Mordęgach, dotyczyło zmian w Statucie.  
- 14 sierpnia w Urzędzie Miejskim w Nowym Mieście Lubawskim odbyło się posiedzenie 
Zarządu Związku Gmin Ziemi Nowomiejskiej, omawiano przygotowania samorządów do 
obchodów 70 rocznicy wybuchu II wojny światowej. Wójt zaprosił radnych, sołtysów i 
mieszkańców do uczestnictwa w obchodach w dniu 1 września br. o godz. 17-tej, pod 
pomnikiem w Nawrze. Przewiduje się m.in. mszę świętą. 
- Wójt poinformował, Ŝe w dniu 17 sierpnia, gmina otrzymała pismo następującej treści: 
   „ W imieniu partnerstwa projektu „Kompetentna gmina, wzmocnienie potencjału 
administracji samorządowej w zakresie zarządzania rozwojem lokalnym”, jeszcze raz 
gratulujemy wysokiej lokaty w rankingu gmin. Wysoka pozycja Państwa gminy daje 
moŜliwość uczestnictwa w dalszych działaniach projektu, na które składają się: analiza 
potrzeb szkoleniowych poprzez diagnozę kondycji procesów rozwoju lokalnego oraz 
istniejącej kompetencji pracowników gminy szkolenia stacjonarnego i e-learningowego. 
Analiza potrzeb szkoleniowych realizowana będzie systematycznie od sierpnia 2009r.  
Wynikiem badań będą szkolenia dostosowane do państwa indywidualnych potrzeb. 
Planowany termin rozpoczęcia pierwszych szkoleń przewidujemy we wrześniu br. „  

 
Gmina otrzymała równieŜ list gratulacyjny od Białostockiej Fundacji Kształcenia 

Kadr  w związku z wysoką lokatą gminy w rankingu gmin.  
 

Wójt poinformował, Ŝe gmina otrzymała równieŜ podziękowania od Dyrektora 
Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej w Olsztynie za realizację programu rozwoju bibliotek, a 
Gminna Biblioteka Publiczna w Gwiździnach został zakwalifikowana do dalszych procedur 
związanych z konkursem.  
 
- 19 sierpnia, Wójt dokonywał ustaleń w Agencji Nieruchomości Rolnych w Olsztynie, w 
zakresie przekazywania nieruchomości na rzecz gminy, zwłaszcza byłego zakładu 
remontowo-budowlanego, który gmina zamierza przejąć i przekazać Gospodarstwu 
Pomocniczemu.  
Wójt poinformował, Ŝe do końca przyszłego roku, Gospodarstwa Pomocnicze przestaną 
istnieć, do tego czasu naleŜy je przekształcić.  
- 21 sierpnia Wójt spotkał się z nowym Komendantem Policji w Nowym Mieście 
Lubawskim, rozmowy dotyczyły dalszej współpracy, 
- Wójt poinformował, Ŝe 6 września odbędą się gminne doŜynki, w Gwiździnach, natomiast  
w dniu 13 września odbędą się powiatowe doŜynki w Tereszewie, gmina Kurzętnik.  
- 28 sierpnia odbędzie się odbiór techniczny drogi powiatowej Nowe Miasto – Skarlin,  
- Wójt zaprosił radnych i sołtysów na powiatowe zawody sportowo-poŜarnicze druŜyn 
młodzieŜowych, które odbędą się w Kurzętniku w dniu 29 sierpnia br. natomiast 30 sierpnia 
na stadionie w Nowym Mieście odbędą się zawody sportowo-poŜarnicze druŜyn męskich i 
kobiecych. 
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Gmina otrzymała list gratulacyjny, skierowany na ręce Pana Wójta, następującej treści: 
Z przyjemnością informujemy, Ŝe reprezentowana przez Pana Gmina znalazła się w gronie 
laureatów tegorocznej edycji rankingu samorządów Rzeczpospolita 2009, przesyłamy 
Państwu dyplom, gratulujemy serdecznie. 
  
W okresie międzysesyjnym Wójt wydał 6 zarządzeń: 
 
- 30.07.2009r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Małgorzacie Zawackiej na czas 
zastępstwa Dyrektora Zespołu Szkół w Jamielniku,  
- 4.08.2009r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Ewelinie Tuchalskiej Kierownikowi 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszanowie, dotyczy realizacji projektu 
Gwiździny – aktywna społeczność, 
- 4.08.2009r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Ewelinie Tuchalskiej Kierownikowi 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszanowie, dotyczy realizacji projektu 
Jamielnik  i okolica – aktywna społeczność. 
- 24.08.2009r. w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości Skarbu Państwa, składającej się z działek oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi: 44/1, 109/3 i 267, połoŜonej w obrębie geodezyjnym Nawra, 
- 24.08.2009r. w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości Skarbu Państwa, składającej się z działki oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 229, połoŜonej w obrębie geodezyjnym Jamielnik, 
- 24.08.2009r. w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości Skarbu Państwa, składającej się z działek oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi: 81, 214, 279/3 i 352, połoŜonej w obrębie geodezyjnym Radomno. 
Zarządzenia dotyczące gruntów dotyczą komunalizacji dróg.  
- Wójt poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym odbył się przetarg na sprzedaŜ gruntów w 
Łąkach, natomiast w dniu jutrzejszym odbędzie się przetarg na modernizację drogi w 
Bagnie. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Urząd Statystyczny w Olsztynie przysłał ankiety 
dotyczące potrzeb radnych w zakresie informacji statystycznych, z prośbą o wypełnienie 
ich przez radnych.   
 
Wójt odczytał pismo Prezydenta Miasta Warszawy w sprawie udostępnienia ze zbiorów 
domowych, nieznanych dokumentów i pamiątek dotyczących Powstania Warszawskiego.  
 
 
Ad 6 
Zapytania i wnioski. 
 
Radny Edmund M ędrzycki zapytał, dlaczego niektórzy mieszkańcy Bratiana otrzymali 
nowe nakazy płatnicze. Mówią, Ŝe radni uchwalili nowy podatek.  
 Radny wnioskował równieŜ o przestawienie pojemników na odpady z centrum wsi, w 
ustronne miejsce, obecna lokalizacja psuje estetykę wsi, wnioskował o dokonanie 
przeglądu i naprawy hydrantów, z tego w pobliŜu świetlicy sączy się woda, 
 Radny Mędrzycki przekazał petycję, którą na jego ręce złoŜyli mieszkańcy ul. Cichej 
w Bratianie, w sprawie załoŜenia 3 lamp oświetleniowych na tej ulicy. 
Radny odczytał treść pisma. 
 
Sołtys wsi  stwierdził, Ŝe jest to prywatna ulica. Zgłosił, Ŝe rzeka Wel jest zaniedbana i 
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zarośnięta.  
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe ulica Cicha w Bratianie jest w ewidencji dróg gminnych. 
Utrzymanie rzeki Wel leŜy w kompetencji Okręgowego Zarządu Gospodarki Wodnej w 
Toruniu. 
 
Radny Zdzisław Makowski  – wnioskował o rozwiązanie problemu śmieci pozostawianych 
przez turystów w Lekartach. 
 
Radny Zbigniew Wi śniewski  zapytał o realizację wniosku w sprawie instalacji 8 lamp na 
Ustroniu, co z projektem na budowę drogi Nawra – Ustronie, miał być wykonany. 
Zapytał, czy w Nawrze są kosze na odpady.  
 
Radna Barbara Grzywacz  wnioskowała o dokonanie analizy, czy właściciele posesji 
posiadają umowy na wywóz nieczystości.  
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe 33% właścicieli posiada umowy, nie ma obowiązku sprawdzania. 
Sprawa ta była omawiana na posiedzeniu Związku Gmin „Czyste środowisko”.  
 
Kierownik Gospodarstwa  uwaŜa, Ŝe najlepszym wyjściem byłoby wprowadzenie podatku. 
Odpady nie są zbierane selektywnie i płacimy 100% za wywóz. 
 
Wójt  proponował, aby zastanowić się, gdzie przenieść pojemniki na odpady. 
 
Radny Mędrzycki  uwaŜa, Ŝe miejsca te powinny być monitorowane.  
 
Sołtys Roman Sienkowski  uwaŜa, Ŝe pilnować powinna straŜ miejska, gmina powinna 
zawrzeć umowę z miastem w tej sprawie. 
 
Radny Zdzisław Makowski  – w jakim celu ustawione są pojemniki skoro wszystkie 
odpady wywoŜone są razem.  
 
Radny Ireneusz Kowalski  uwaŜa, Ŝe gmina powinna powołać swoją straŜ. 
 
Radny Edmund M ędrzycki  jest przeciwny powołaniu własnej straŜy, uwaŜa, Ŝe jest to 
sprawa policji. 
 
Sołtysi Pan Dariusz Krajnik i Pani Edyta Gorzka opowiedzieli się za powołaniem straŜy 
gminnej.  
 
Radny Cezary Kawiecki uwaŜa, Ŝe w sprawie odpadów, naleŜałoby przeprowadzić 
referendum w celu opodatkowania się mieszkańców. 
  
Sołtys wsi Gwi ździny  zapytał o odpływ wody k.Urbańskiego. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe są ustalenia w tej sprawie. 
  
 
Ad 7 
Informacja Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg na temat remontu wiaduktu w Radomnie 
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i drogi Łąki - Iława oraz realizacji wniosków zgłoszonych na wspólnym posiedzeniu Komisji 
w dniu 23 czerwca br.  
 
Dyrektor  poinformował, Ŝe od 15 września  do 30 października 2009r. będą trwały roboty 
na drodze Radomno – Iława, droga będzie wyłączona z ruchu. 
Omówił zakres prac. 
Ustalone zostaną objazdy, informacje zostaną podane do publicznej wiadomości w lokalnej 
prasie. 
 
Omówił plan organizacji objazdu, w tej sprawie odbędzie się równieŜ spotkanie z PKS 
Iława i Brodnica.  
 
Sołtys wsi Chro śle zgłosił, Ŝe bez dojazdu do Iławy pozostaną 4 rodziny w Chroślu, które 
dojeŜdŜają do pracy w Iławie.  
 
Pan Dyrektor  odpowiedział, Ŝe ta sprawa jest kontrowersyjna dlatego, Ŝe droga jest 
nieprzejezdna, ale sprawa jest w toku załatwiania. Zapewnił, Ŝe nikt nie zostanie 
pozbawiony dojazdu. 
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe  roboty miały rozpocząć się w czerwcu. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe trwające procedury spowodowały opóźnienia. W dniu 
wczorajszym wydane zostało pozwolenie na budowę. 
 
Radny Makowski  – po torowisku miała być urządzona ścieŜka rowerowa. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe nie będzie przeszkód, aby pobudować ścieŜkę rowerową.  
W przyszłości wiadukt będzie rozebrany, nie jest zabytkiem.  

W sprawie realizacji wniosków zgłoszonych na wspólnym posiedzeniu Komisji w 
dniu 23 czerwca br. stwierdził, Ŝe Starosta udzielił pisemnej odpowiedzi. 
 

W sprawie remontu drogi Łąki – Iława poinformował, Ŝe została wpisana do planu na 
2011 rok, w ramach Rządowego Programu Naprawy Dróg. Pierwotne starania były 
czynione w ramach rezerwy budŜetowej Państwa, ale niestety nie uda się dlatego, Ŝe 
Konwent Zarządców Dróg uzgodnił, iŜ pieniądze te zostaną przeznaczone na obiekty 
inŜynierskie. Remont nie będzie prowadzony wspólnie z Iławą, nie są zainteresowani. 

 
Radny Roman Jadanowski  – podczas remontu mostu w Rodzonym, na tej drodze był 
objazd. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe objazd był ustalony inną drogą, ale miejscowi jeździli tą.   
 
Pan Paweł Oelberg  – Pan Jabłoński na wspólnym posiedzeniu Komisji mówił, Ŝe powiat 
iławski jest zainteresowany remontem tej drogi.  
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe uczestniczył w spotkaniu Starostów, takie wraŜenie 
odnieśliśmy. Miało odbyć się spotkanie Zarządów, ale ze względu na to, Ŝe z rezerwy 
budŜetu nie moŜna realizować do spotkania nie dojdzie. 
  
Radna Barbara Grzywacz  – nie moŜe być tak, Ŝe Iławie nie zaleŜy. Mieszkańcy z naszej 
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gminy dojeŜdŜają do pracy do Iławy. JeŜeli Iława nie wyraŜa woli, to remontujmy sami do 
granicy powiatu.  
 
Dyrektor Kłosowski  odpowiedział, Ŝe pisma nadal krąŜą.  
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe powiatowi nowomiejskiemu teŜ nie zaleŜy, bo 
dyskutuje na łamach prasy. To bardzo waŜna droga dla mieszkańców naszej gminy. 
Postawcie sobie za punkt honoru budowę tej drogi. 
 
Dyrektor Kłosowski  – to moŜe być tylko rok 2011, tak jak zostały podjęte uchwały.  
W gazecie pan Jabłoński pisze, Ŝe przejeŜdŜa 40 autobusów, a mamy pisma, z których 
wynika, Ŝe jest 19.   
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe redaktor Ulatowski teŜ nie zgadzał się z pewnymi 
tezami odpowiedzi w gazecie.  

 
Dyrektor  mówił o finansach na drogi i układaniu planu rocznego. Poinformował dlaczego 
remontu tej drogi nie moŜna umieścić w Regionalnym Programie Operacyjnym, bo musi 
być szerokości 6m oraz musi być moŜliwość udostępnienia jej dla ruchu cięŜarowego, co 
jest niemoŜliwe ze względu na wiadukty. Natomiast spełnia wymóg połączenia z drogami 
krajowymi.  
 
Radny Roman Jadanowski  zapytał, czy na wykopie przy stadionie w Radomnie moŜna 
ułoŜyć drenaŜ, dla bezpieczeństwa.  
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe rów został wykopany na wniosek radnego, w celu 
odprowadzenia wody, zwłaszcza zimą, woda sączy się cały czas. Rów nie stwarza 
zagroŜenia, jest chodnik, barierki i rów. 

 
Radny Jadanowski  stwierdził, Ŝe być moŜe został przerwany drenaŜ. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe sprawdzi.  
 
Radny Jadanowski  – wnioskował o wycięcie krzaków n drodze Jamielnik- Gryźliny. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe krzewy zostaną wycięte dla przygotowania objazdu.  
 
Radny Jadanowski  wnioskował o sprawdzenie, czy świerki na skrzyŜowaniu Radomnie 
nie znajdują się w pasie drogowym, zasłaniają widoczność.  
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe sprawdzi, jeŜeli to teren prywatny, nic nie zrobimy.  
 
Radny Zdzisław Makowski  zapytał o poszerzenie drogi w Lekartach, są dziury i 
ustawienie tablicy miejscowości. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe znaki na granicy miejscowości ustawiane są po skontaktowaniu 
się z sołtysem, natomiast  znak „teren zabudowany” w miejscu, gdzie rozpoczynają się 
zabudowania. Pobocza będą robione, ale w kolejności. 
 
Radny Zdzisław Arentowicz  zapytał, czy konieczne jest ograniczenie do 40 km/h na 
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drodze z Nowego Miasta w kierunku Gwiździn.  O poboczach wyraził pozytywne zdanie. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe ze względu na duŜą liczbę wypadków, rozwaŜano rozszerzenie 
ograniczenia.  
 
Radny Zdzisław Makowski mówił o drzewach rosnących zupełnie przy drodze w Nawrze. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe nie tak łatwo uzyskać zgodę na usunięcie drzewa, akurat te nie 
przeszkadzają, załoŜone są poręcze. 
 
Przewodnicz ący Rady  zapytał o remont drogi Tylice – Mroczenko.  
  
Dyrektor odpowiedział, Ŝe dziury są remontowane, ale ze względów finansowych nie jest 
planowany remont. 
 
Radny Kazimierz Mikuczy ński  wnioskował o wyczyszczenie studzienek w pobliŜu 
wiaduktu w Jamielniku. Jest problem z odprowadzeniem odpompowanej wody. 
Radny mówił równieŜ o nieusuniętych gałęziach na drodze Radomno – Jamielnik, obecnie 
pobocze jest wykaszane.  
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe umowa z wykonawcą tych prac została zerwana. 
Studzienki w Jamielniku są sprawą PKP, kolektor jest zapadnięty, ale nie jest własnością 
Zarządu Dróg. Studzienki są czyste. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe Polskie Koleje Państwowe nie są zainteresowane, powiat powinien 
co pewien je czyścić. 
 
  
Ad 8 
Informacja Dyrektora Gminnego Zespołu Oświaty o przygotowaniach do roku szkolnego 
2009/2010 stanowi załącznik nr 3. 
Informację przedstawiła Pani Anna Lenckowska. 
 
Pani Edyta Gorzka  zapytała, czy zmieniły się kryteria przyznawania stypendiów. 
 
Radny Zdzisław Makowski  zapytał, czy 5-cio latki podjęły naukę w szkole oraz czy w 
szkołach jest miejsce na ksiąŜki, zgodnie z nowym rozporządzeniem Ministra. 
 
Odpowiedzi udzieliła Pani Lenckowska.  
 
Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w miejscowości Pacółtowo, gmina Nowe 
Miasto Lubawskie. 
 
Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Pan Marek Arentowicz. 
 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XXXVI/187/09 w 
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sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego terenu 
zabudowy mieszkaniowej w miejscowo ści Pacółtowo, gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4. 
 
 
Ad 10 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielił Wójt: 
- sprawą ewentualnego utworzenia straŜy gminnej zajmie się Komisja Promocji, Rozwoju 
Gospodarczego, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 
- sprawę odpadów rozpatrzyć na forum Rady, natomiast rozmieszczenie pojemników 
uzgadniać z Panem Sobczykiem, 
- instalacja lamp oświetleniowych na ulicy Cichej w Bratianie zostanie zaplanowana na 
2010 rok, 
- na Ustroniu będzie zainstalowanych 6 lamp, zamiast 8 w bieŜącym roku, podobnie w 
Mszanowie, 
- hydranty zostaną sprawdzone przez Gospodarstwo Pomocnicze, 
- w sprawie nakazów płatniczych wystawianych w Bratianie, Wójt odpowiedział, Ŝe jest to 
związane z prowadzoną aktualizacją klasyfikacji gruntów.  
 
 
Ad 11 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Mirosław 
Wodara zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 
Mszanowie. 
 
 
 
  
sekretarz obrad                                                  Przewodniczący Rady Gminy  
Zbigniew Wiśniewski                                                    Mirosław Wodara 
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